
25 juli 2016 

Betreft: Speelveld echter De Hezebrink in Emst. 

Geacht college, 

N.a.v. berichten die ons bereikt hebben heeft de VVD Fractie de volgende vragen: 

1. Bent u bekend met het gebruik van het grasveld achter De Hezebrink in Emst als 
speel- en ontmoetingsveld voor de jeugd in Emst? 

2. Zijn wij als gemeente eigenaar van dit  veld en verantwoordelijk voor het 
onderhoud? 

3. Hoe is het onderhoud van dit veld op dit moment geregeld? 

4. Bent u bekend met het feit dat er geklaagd wordt over begroeiing en gaten in het 
veld? 

5. Bent u bekend met het feit dat dit veld door mensen gezien wordt als belangrijke 
vertier mogelijkheid voor een bepaalde groep jeugd in Emst en het daarmee een 
belangrijke functie vervult? 

6. Lopen wij als gemeente een risico wat betreft aansprakelijkheid i.g.v. een ongeval 
te wijten aan slecht onderhoud van dit veld? 

7. Krijgt dit veld na het opknappen van De Hezebrink eenzelfde gebruik als het 
huidige gebruik? 

8. Wordt dit betreffende veld ook opgeknapt of door het bestuur van de Hezebrink 
of door ons als gemeente tezamen met de renovatie van De Hezebrink zelf? 

Met vriendelijke groet, 

Jan Willem vos 
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